
2005 april Uit het verslag van het jaarlijkse Inspectie onderzoek  
  
1- De ontwikkelingen die van invloed zijn op de kwaliteit van het onderwijs.  
Er zijn voor komend schooljaar 244 nieuwe leerlingen ingeschreven, waarvan 50 havo/vwo 
leerlingen. Dit betekent net als vorig jaar een groei van het aantal leerlingen.  
Op bestuurlijk niveau zijn de Stichting Kennemerland en SOVOH samengegaan in SaVOH. 
Inmiddels zijn besprekingen gaande om te komen tot een bestuurlijke fusie tussen SaVOH, 
de Noordzee Onderwijs Groep en OVO Haarlem.  
De Rijksbekostiging voor de ISK-afdeling houdt per 1/1/2006 op. De financiering hiervan 
vanuit de gemeente is onzeker.  
  
2- De school werkt in voldoende mate aan de verbetering van de kwaliteit van haar 
 onderwijs.  
a-  Sinds dit schooljaar is er een nieuwe organisatiestructuur doorgevoerd,   
 waarbij docententeams per afdeling zijn gevormd.  
b-  Volgend schooljaar wordt het programma ‘Leefstijl’ geïntroduceerd voor alle   
 afdelingen.  
c-  In het kader van het zogenaamde ‘Vellesan Onderwijs Concept’ heeft de  
 school een duidelijke visie/missie geformuleerd en de hoofdlijnen van het  
 onderwijs dat men voorstaat. In dit schooljaar heeft men drie geïntegreerde  
 projecten uitgevoerd.  
d-  De school is bezig met de voorbereidingen voor de nieuwe basisvorming.  
e-  Vanaf volgend schooljaar wordt het nieuwe digitale leerlingvolgsysteem   
 (Magister) operationeel.  
f-  Sinds dit schooljaar is de vmbo-opleiding Sport, Dienstverlening en Veiligheid   
 ingevoerd, dit is competentiegericht opgezet.  
g-  De voorbereidingen om volgend schooljaar met twee intra-sectorale vmbo    
 programma’s Handel en Administratie en Zorg en Welzijn breed te gaan   
 werken zijn getroffen. Ondanks de beperkingen van de huisvesting wordt er met een 
 werkplekkenstructuur gewerkt.  
h-  Vanaf klas 3 maakt men voor alle havo/vwo leerlingen gebruik van een Web-based 
 leeromgeving. De ICT-coördinator zorgt voor een uitgebreid scholingsaanbod, waar 
 docenten gretig gebruik van maken.  
i-  De begeleiding en zorg is geïntensiveerd en duidelijker gestructureerd dan voorheen.  
 Taken en bevoegdheden zijn helder omschreven. Mentoren hebben allen een   
 mentortraining gevolgd. Er wordt een leerlingbegeleider aangetrokken met ingang  
 van komend schooljaar.  
j-  Er hebben uitgebreide evaluaties plaatsgevonden van de sportklassen en de   
 laptopklassen. Alle betrokken zijn zeer tevreden over dit onderwijs.  



k-  Docenten in havo 3 en 4 hebben een scholing gevolgd over het omgaan met   
 verschillen tussen leerlingen. Hieruit is een intervisietraject voortgekomen.  
  
Duidelijk is dat de school met voortvarendheid en inzet werkt aan verbetering van haar 
onderwijs. De verschillende activiteiten zijn vastgelegd in het schoolplan. Er is nog geen 
sprake van een samenhangend kwaliteitsbeleid. Bijvoorbeeld een jaarlijks geactualiseerde 
activiteitenplanning ontbreekt. De inspectie heeft met instemming kennisgenomen van de 
ontwikkeling van een kwaliteitszorgsysteem in SaVOH verband.  
  
3- De eindexamenresultaten liggen op of rond het niveau dat mag worden verwacht  
De examenresultaten die de school weet te realiseren kunnen zich goed meten met die van 
vergelijkbare scholen. In het vmbo (zowel beroepsgericht als de theoretische leerweg) 
liggen de examenresultaten rond het gemiddelde. Bij de havo zijn de resultaten 
uitgesproken hoog te noemen ten opzichte van vergelijkbare scholen. Er is bij alle vakken 
niet of nauwelijks verschil te constateren tussen de cijfers voor de schoolexamens en die 
voor de centrale examens., waardoor de conclusie gerechtvaardigd is dat de school erin 
slaagt leerlingen op een verantwoorde wijze voor te bereiden op de examens. Gezien de 
zeer geringe leerlingenaantallen in het vwo kan de inspectie geen uitspraak doen over de 
eindexamenresultaten op deze afdeling.  
  
4- Leerlingen ontwikkelen zich in voldoende mate naar verwachting  
Het rendement in de onderbouw heeft zich het afgelopen jaar aanmerkelijk verbeterd. Er 
zijn minder zittenblijvers en voortijdig schoolverlaters dan voorheen. De school heeft de 
afgelopen twee jaar geïnvesteerd in een betere niveaubepaling van leerlingen en een 
daarmee samenhangende scherpere selectie, dit lijkt nu gezien de gegevens zijn vruchten af 
te werpen.  
In de bovenbouw is op dit moment echter nog wel sprake van problemen ten aanzien van 
het rendement. Dit geldt met name voor het havo en vwo. De recente gegevens van de 
theoretische leerweg laten een gunstiger beeld zien.  
Bij de beroepsgerichte opleidingen in het vmbo is het rendement wel, over meerdere jaren 
bekeken, voldoende te noemen: het percentage leerlingen dat onvertraagd een diploma 
haalt is gelijk aan of zelfs hoger dan bij andere vergelijkbare scholen.  
  
5- Schooldocumenten  
De school heeft een inzichtelijke en informatieve schoolgids. Een passage over de 
klachtenregeling moet in de volgende editie worden opgenomen.  
 


